
Referat bestyrelsesmøde 

Grundejerforeningen Sønderho Sommerhusområde 

Lørdag d. 22.5.21 kl. 10-12 

Skræddermarken 38 

Til stede: Klaus-Ulrik, Aage, Anton, Jørgen, Dorthe 

Ikke til stede: Jørgen Kieler 

Dagsorden 
 

Referat 

Opfølgning på kampagnen for 
nye medlemmer. 

Hvad er lykkedes? 
Hvilke nye initiativer skal vi 
lave? 

 

Enighed om, at det var et fint informationsbrev, der er 
runddelt til alle sommerhusejerne. Grundejerforeningen er 

gjort sig mere synlig. Vi har fået nogle henvendelser pba. 
brevet. 15 indmeldelser. I forhold til indsatsen, ikke et stort 
resultat. Vi er nu 114 medlemmer. På generalforsamlingen 

vil vi appellere til, at vi hver især tager personlig kontakt til 
vores naboer, så de bliver opmærksomme på foreningen og 

gerne indmelder sig. 
 
Bestyrelsen vil fremover udsende et nyhedsbrev pr. mail et 

par gange om året, så medlemmerne kan følge med i hvad 
foreningen arbejder med.  

Vi spørger Karin, om hun vil redigere nyhedsbrevet. 
 

Opfølgning på mødet i Grønt 
Råd. 

Dorthe indgår i en arbejdsgruppe under Grønt Råd, der 
sammen vil kommentere på ”Plan for udvikling af et 
bæredygtigt Fanø”. Kommentarerne skal med som pkt. på 

kommende Grønt Råds-møde. 
 

Drøftelse af dagsorden til 
dialogmødet med Fanø 

Kommune. Bilag. m. 
dagsorden og skrivelse fra 
Christian Lorentzen. 

 

Vi arbejder fortsat for en gangsti på Strandvejen fra 
Sønderho-by til stranden. Men bliver en 2-1 vej besluttet, 

vil vi arbejde for chikaner og hastighedsbegrænsning. Vi er 
bekymrede for P-forholdene generelt. 
 

 

Besvarelser af henvendelser 

til foreningen. 
Hvem gør hvad? 

 

Dorthe videresender henvendelser, fra de der ønsker 

medlemskab, til Aage. 
Anton svarer på øvrige henvendelser.  

Generalforsamling 2021   

 

Den udsatte generalforsamling i både 2019 + 2020 afholdes 

23.10.21 kl. 10-12. (Bilag 1 - drejebog). Sønderho 
forsamlingshus er lejet. 
Vi anvender allerede godkendt drejebog for afvikling. 

Anton finder ordstyrer. 
Dorthe undersøger, hvem der er på valg og valgperioden. 

Vi vil gøre opmærksom på foreningen og 
generalforsamlingen. Dorthe kontakter Foreningen Gamle 
Sønderho, om 2 piger i Sønderhodragter vil uddele foldere 

ved Brugsen kl. 8.30 – 10.00 d. 23.10. 



Veje. Bidrag, samarbejde 

med andre grundejerforenin-
ger m.m. / v. Klaus-Ulrik. 
 

Den eneste mulighed for at begrænse støvgener, er 

nedsættelse af hastigheden. Vi arbejder derfor fortsat for 
hastighedsbegrænsning på 20 km/t. i sommerhusområdet.  
 

I flg. oversigtskort fra Fanø kommune har sommerhus-
området i Sønderho 2 vejkategorier:   

1) Kommunale veje. 2) private fællesveje. 
 

Opflg. mail vedr. navne på 
Hjemmesiden (GPDR) / 
v. Aage. 

 

Må vi med (mundtligt / passivt accept) lægge medlemsnavn 
og adr. på foreningens hjemmeside? Dorthe undersøger 
GPDR-regler i forhold til kontakt til medlemmer og adr. på 

hjemmesiden. 
Hvis vi må – skal det fremgå til samtykke på 

indmeldelsesblanketten. 
 

Budget Regnskab og budget gennemgået. Aage sender det til 
revisorgennemgang. Budget/regnskab udsendes med 
invitationen til generalforsamlingen. Lægges også på 

hjemmesiden 
Idéer til budgettet efterspørges på generalforsamlingen. 

Bestyrelsesforslag: 
Medlemsarrangementer 
Bord- bænkesæt 

Evt.  

Næste møde Lør. d. 4.9. kl. 10-12. hos Dorthe, Hønsehuset, Kukkedal 7. 

 

 

 


